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Abstract (en)
[origin: US4992582A] In the continuous preparation of isobutyric acid by the Koch synthesis from propylene, carbon monoxide, and water or an
alcohol in hydrogen fluoride under pressure, the reaction mixture, after reaction, is depressurized, a principal amount of the gaseous components to
be removed is separated, the remaining liquid phase is introduced into the middle to upper region of a distillation column in which base temperature
is kept above the boiling point of isobutyric acid and the head temperature is kept near the boiling point of hydrogen fluoride, and isobutyric acid is
removed as a liquid of high purity from a plate below the entrance of the feed.

Abstract (de)
Bei der kontinuierlichen Herstellung von Isobuttersäure durch Koch'sche Synthese aus Propylen, Kohlenmonoxid und Wasser oder einem Alkohol
in Fluorwasserstoff unter Druck wird das Reaktionsgemisch nach der Umsetzung entspannt, die Hauptmenge der sich gasförmig abtrennenden
Bestandteile abgeschieden und die zurückbleibende flüssige Phase in den mittleren bis oberen Bereich einer Destillationskolonne eingeleitet. Die
Sumpftemperatur wird oberhalb des Siedepunkts der Isobuttersäure und die Kopftemperatur nahe beim Siedepunkt des Fluorwasserstoffs gehalten.
Isobuttersaure wird in hoher Reinheit von einem Boden unterhalb der Einleitungsstelle flüssig abgenommen.
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